
 

 

 
 

    Aan het college van burgemeester 
    en wethouders van Dordrecht 

 
 

 
    SP DORDRECHT 
 
 
 
Onderwerp: bezuinigingen SDD 
 
Dordrecht, 2 januari 2020 
 
 
 
Geacht college, 
 
De bezuinigingen op de SDD die in oktober massaal door de Dordtse vertegenwoordigers in Drechtraad 
werden afgewezen (alleen VVD en CU/SGP stemden ermee in), komen nu met spoed weer terug, zo blijkt 
uit een in het RIS geplaatste memo (2511363). 
 
U geeft aan dat er op 7 januari 2020 een memo met denkrichtingen komt. Die memo kan dan in de 
commissie van 15 januari worden besproken of er kan gekozen worden om schriftelijk te reageren.  
 
Als SP vinden we dat het tekort bij de SDD volledig binnen de organisatie van de Drechtsteden opgevangen 
moet worden. Bij de doorvoering van de aanbevelingen uit het rapport Deetman is het Drechtstedenbestuur 
tot nu toe vergeten het budget voor de Bestuursdienst van € 9.1 miljoen aan te passen aan de afgeslankte 
dienst, die er overblijft voor voornamelijk uitvoerende taken. Voor de organisatie is binnen genoemd budget  
€ 5.3 miljoen in de begroting opgenomen. Dit is ruim voldoende voor de nu benodigde bezuiniging bij de 
SDD. 
 
In oktober 2019 bleken de deelnemende gemeenten nogal van mening te verschillen over de beleidsmatige 
keuzes bij de SDD. Wat de SP betreft moet Dordrecht (en dat geldt ook voor de andere deelnemende 
gemeenten) een eigen beleid kunnen voeren. Net als andere diensten bij de Drechtsteden zou daarom het 
beleid terug moeten naar de gemeenten en is de SDD dan belast met de uitvoering. Wij verzoeken u dit mee 
te nemen in het op 7 januari 2020 naar de raad te sturen stuk 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ronald Portier 


